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Emne: Att - Marianne Aadland Sandvik - Ønske om møte i sak om tolking av  

rekkefølgekrav  for Helleåsen    
 
Viser til brev av 4/2 2020  vedr ønske om møte, og mi oppfølging via telefonsamtale i dag, den 
12/02/2020 
 
Takk for stadfesting av at du vil sjå på saka så snart om  råd er. 
 
Minner om at det møtet eg ynskjer  bere dreiar seg om forståing av eit notat på kun  litt over ei side 
frå Planavdelinga  den 7.6.2018. 
Det meiner eg kan gjerast utan å gå djupt inn i heile saksomplekset. 
Eg ynskjer å gå gjennom notatet sitt innhald, for å etterprøve logikken i  kommunen si haldning  - når 
vi ser vekk frå sakshandsamar si ønsketenking. 
 
Eg minner om at denne saka snart har pågått i 2 år, så eg har forventing om å kome vidare innan kort 
tid. 
 
Sidan du vil sjå på saka så snart som råd, vil eg vente med rettsleg pågang inntil vidare.   
Det må vere raskare å løyse denne saka over bordet enn i rettsapparatet. 
 
Geir Styve 
 
 


